公司简介 /Company profile

河北聚派进出口贸易有限公司

Hebei Jupai Import And Export Trade Co., Ltd.

Hebei Jupai Import and Export Co., LTD., headquartered in Shijiazhuang, Hebei province, China, has a registered capital of USD 4.5 million and five production plants, import and export companies, and many cooperative production departments. With the joint efforts of all employees, the Jupai group has developed rapidly and established long-term cooperative relations with more than 30 countries and regions.

Our product range is a variety of diesel forklifts, electric forklifts, farm tractors, mountain bikes, electromagnetic magnet, permanent magnet suckers, and other mechanical equipment. Advanced equipment and first-class technology are used in production. The product that we offer high quality and competitive price. All products have passed ISO9001:2000.

We were lucky to have a great team, We link success with customer satisfaction, always adhere to the "quality first, reputation first" purpose.



圆盘犁 /DISC PLOUGH

单向圆盘犁是与拖拉机全悬挂连接配套,作业时犁片旋转运动,对土壤进行耕翻作业。具有不维草,不阻塞,不雍土,能够切断作物茎杆、根茎,工作阻力较小等优于铧式犁的特点,特别适用于杂草丛生,茎杆林立,土壤比阻较大,土壤中有砖石碎块等条件复杂农田的耕地作业。

The Single-way disc plough is matched with four-wheel tractor; the discs of plough are revolving to furrow the land during operation. The mounted disc plow is especially suitable for land which has weeds, stems and frictional soil with small brick etc.







型号 Model	1LYQ-220	1LYQ-315	1LYQ-320	1LY-325	1LY-425	1LY-525	1LY-625
耕幅 Width of cut (mm)	400	450	600	750	1000	1250	1500
耕深 Depth of cut (mm)		200		250~300			
犁片直径 Dia of disc (mm)	510	460	510	660			- 11 -
犁片数量 Q'ty of disc	2	3	3	3	4	5	6
軍量 Weight (kg)	140	160	190	420	490	565	640
配套马力 Tractor power (hp)	18	25	25-40	50	90	120	160
挂接方式 Mounted cat		I 类三点悬挂 Cat	I		Ⅱ类三点	悬挂 Cat II)

圆盘犁 /DISC PLOUGH

圆管圆盘犁是与拖拉机全悬挂连接配套,作业时犁片旋转运动,对土壤进行耕翻作业。具有不缠草,不阻塞,不雍土,能够切断作物茎杆、根茎,工作阻力较小等优于铧式犁的特点,特别适用于杂草丛生,茎杆林立,土壤比阻较大,土壤中有砖石碎块等条件复杂农田的耕地作业。

MF Disc plough is matched with four-wheel tractor; the discs of plough are revolving to furrow the land during operation. The mounted disc plow is especially suitable for land which has weeds, stems and frictional soil with small brick etc.





型号 Model	1LYX-230	1LYX-330	1LYX-430	1LYX-530					
耕幅 Width of cut (mm)	600	900	1200	1500					
耕深 Depth of cut (mm)	250~300								
犁片直径 Dia of disc (mm)	660								
犁片数量 Q' ty of disc	2	3	4	5					
重量 Weight (kg)	270	360	470	560					
配套马力 Tractor power (hp)	40	60	100	130					
挂接方式 Mounted cat	II 类三点悬挂 Cat II								





Email:admin@hbjupai.com Phone:+86-13739736969 +86-0311-88161118

圆盘犁 /DISC PLOUGH

1LY 系列圆盘型是借鉴国外盘犁的特 点进行专项设计、制造。具有同拖拉机全 悬挂连接配套,作业时犁片旋转运动,对 土壤进行耕翻作业。具有犁片入角度可调 节,不缠草,不阻塞,不雍土,能够切断 作物茎杆的特点,特别适用于杂草丛生, 茎杆林立,土壤比阻较大,土壤中有砖石 碎块等条件复杂农田的耕地作业。

1LY Disc plough is specially designed, manufactured and borrowed according the features of foreign disc plough, it is Fully-suspended with four wheel tractor. And the discs are rotary motion when tuning the soil. This mounted disk plow is especially suitable for cultivation in the land with weeds, stems and frictional soil with bricks.





型号 Model	1LY-2	1LY-3	1LY-4	1LY - 5			
耕福 Width of cut (mm)	600	900	1200	1500			
耕深 Depth of cut (mm)	1	250-	-300				
犁片直径 Dia of disc (mm)	100	66	50				
犁片数量 Q'ty of disc	2	3	4	5			
重量 Weight (kg)	350	400	470	560			
配套马力 Tractor power (hp)	40	60	80	120			
挂接方式 Mounted cat	Ⅱ 类三点悬挂 Cat ■						

盘耙(悬挂轻耙)/MOUNTED LIGHT DUTY DISC HARROW



1BQX 系列悬挂轻耙主要适用 于农田的耕后碎土、播前整地、疏 松土壤、土肥混合和轻质土壤的灭 茬作业, 该机具有结构合理、 坚固 耐用、使用方便、保养易行、碎土 能力强、耙后地表平整的特点。

Mounted light duty disc harrow is used in open field working for the superficial ploughing, for the shattering of clods, preparation of soil for sowing, burial of organic substances and remains. It can be used in light and medium soil.

型号 Model	1BQX-1.1	1BQX-1.3	1BQX-1.5	1BQX-1.7	1BQX-1.9	1BQX-2.3
耕幅 Width of cut (mm)	1100	1300	1500	1700	1900	2300
耕深 Depth of cut (mm)		ac -	1:	20	lier .	57
耙片数量 Q'ty of disc	12	14	16	18	20	24
整机重量 Weight (kg)	200	220	240	260	310	360
配套马力 Tractor power (hp)	15	18	25	40	50	60
挂接方式 Mounted cat		I 类三点悬 Cat ▮				i

圆盘耙(对峙轻耙)/OPPOSED LIGHT DISC HARROW



对置式圆盘耙主要适用于农田耕前 灭茬,破除地表板结,耕后碎土,平整 保墒等项工作。具有作业效率高、功率 利用合理,入土、碎土能力较强,拖拉 机无偏牵引的特点。

1BQDX Series Opposed disc harrow is mainly for the cleaning stubble before tillage, breaking the hardened surface, soil pulverization and leveling.

型号 Model	1BQDX-1.3	1BQDX-1.6	1BQDX-2.0	1BQDX-2.4	1BQDX-2.8	1BQDX-3.0					
耕幅 Width of cut (mm)	1300	1600	2000	2400	2800	3000					
耕深 Depth of cut (mm)		140									
耙片直径 Dia of disc (mm)		460									
耙片数量 Q'ty of disc	16	20	24	28	32	36					
重量 Weight (kg)	330	390	460	560	600	650					
配套马力 Tractor power (hp)	35-40	40-45	50-60	60-75	75-85	85-100					
挂接方式 Mounted cat	三点悬挂 Three point linkage										

圆盘耙(悬挂中耙)/MOUNTED MIDDLE DUTY DISC HARROW

1BJX 系列悬挂中耙适用于耕后 碎土,播前整地,土肥混合和轻中质 土壤的灭茬作业。该机具有结构简单 坚固耐用,使用方便,保养宣行,入 土碎土能力良好, 耙后地表平整能满 足精耕细作的农艺要求。

Mounted middle duty disc harrow is used in open field working for the superficial ploughing, for the shattering of clods, preparation of soil for sowing, burial of organic substances and remains. It can be used in light and medium soil.



型号 Model	1BJX-1.6	1BJX-1.8	1BJX-2.0	1BJX-2.2	1BJX-2.4	1BJX-2.5					
耕幅 Width of cut (mm)	1600	1800	2000	2200	2400	2500					
耕深 Depth of cut (mm)		140									
耙片直径 Dia of disc (mm)	560										
耙片数量 Q'ty of disc	14	16	18	20	22	24					
重量 Weight (kg)	350	380	420	470	540	650					
配套马力 Tractor power (hp)	30	40	50	60	70	80					
挂接方式 Mounted cat	Ⅱ 类三点悬挂 Cat ■										



Email:admin@hbjupai.com Phone:+86-13739736969 +86-0311-88161118

牵引 / 悬挂式中耙系列 /Compact Model Disc Harrow

该系列圆盘把是我司根据国外客户要求设 计研发,该机与四轮拖拉机配套,可通过悬挂 或者牵引两种不同的方式与拖拉机连接,具有 作业效率高、功率利用合理,入土、碎土能力 较强, 耙后地表平整、土壤松碎, 对粘重土壤、 荒地和杂草多的地块具有较强的适应能力的特

Compact Model Disc Harrow is used in open field working for the superficial ploughing, for the shattering of clods, preparation of soil for sowing, burial of organic substances and remains. It can be used in both forms i.e. mounted as well as trailed.



<u></u> 모号 Model	1BJX-1.4A	1BJX-1.6A	1BJX-1.8A	1BJX-2.0A	18JX-2.3A	18JX-2.5A	1BJX-2.7A
耕幅 Width of cut (mm)	1400	1600	1800	2000	2300	2500	2700
耕深 Depth of cut (mm)				140	IV		
犁片直径 Dia of disc			111	560/610	The same		
耙片数量 Q'ty of disc	12	14	16	18	20	22	24
重量 Weight (kg)	440	490	550	590	620	650	720
配套马力 Tractor power (hp)	30	40	50-60	60-70	70-80	80-100	90-110
挂接方式 Mounted cat			II 类	三点悬挂 / 牵引 (at II		

圆盘重耙 /Heavy Duty Hydraulic Disc Harrow

1BZ 系列液压偏置重耙对粘重土壤、荒 地和杂草多的地块具有很强的耕作能力,主 要适用于农田耕前灭茬,破除地表板结,秸 杆切碎还田,耕后碎土,平整保墒等项工作, 重型圆盘耙在熟地上亦可代替犁进行土壤耕 翻作业。

1BZ series of Hydraulic offset heavy disc harrow is well suitable for heavy clay soil, waste land and weedy field as well, mainly suitable for stubble cleaning before farming, it can break the hardened soil and return the chopped straw to the soil, and also can crash the soil after tillage and level the land. The heavy-duty disc harrow can cultivate the soil instead of plow.



型号 Model	1BZ-1.8	1BZ-2.2	1BZ-2.5	1BZ-3.0	1BZ-3.4	1BZ-4.0	1BZ-5.3		
耕幅 Width of cut (mm)	1800	2200	2500	3000	3400	4000	5300		
耕深 Depth of cut (mm)		200							
犁片直径 Dia of disc (mm)		660							
轮胎 Tire	10			6.50-16					
耙片数量 Q'ty of disc	16	20	24	28	32	36	48		
重量 Weight (hp)	1160	1250	1350	1430	1550	1900	2500		
配套马力 Tractor power (hp)	70	80	90	100	120	150	180		

铧式犁 /FARROW PLOUGH

铧式犁是与四轮拖拉 机配套的全悬挂式铧式, 主要适用于沙壤土地和熟 地旱田的耕翻作业。 该系 列铧式犁具有调简单、耕 作适应范围广、作业质量 好、耕后地表平整的特点。

1L series share plow is a four-wheel tractor mounted plow, mainly used for plowing loam, the sand loam, cultivated and dry land.



型号 Model	1L-220	1L - 320	1L-420	1L-520	1L-225	1L-325	1L-425	1L-525		
耕幅 Width of cut (mm)	400	600	800	1000	500	750	1000	1250		
耕深 Depth of cut (mm)		200~250								
犁体数量 Farrow	2	3	4	5	2	3	4	5		
重量 Weight (kg)	64	100	130	170	125	170	240	270		
配套马力 Tractor power (hp)	15~25	25~35	35~45	50~60	25	40	50	65		
挂接方式 Mounted cat				点悬挂 Three	point mounte	ed		W		

필号 Model	1L - 330	1L-430	1L - 530	1L - 335	1L-435	1L-535	
耕幅 Width of cut (mm)	900	1200	1500	1050	1400	1750	
耕深 Depth of cut (mm)		3	220	-270			
犁体数量 Farrow	3	4	5	3	4	5	
重量 Weight (kg)	230	330	420	300	470	520	
配套马力 Tractor power (hp)	50	70	80	55	75	90	
挂接方式 Mounted Cat	II 类三点悬挂 Cat II						

液压翻转犁 /HYDRAULIC FURROW PLOUGH

1LF 系列翻转型是同四轮拖拉机配套的全悬挂式液压翻转型,适用砂土壤和 早田熟地耕翻作业,可进行梭式双向作业,耕后地表面平整,具有地头空转行程 少,作业效率高等特点。

1LF hydraulic reversible plow is mounted with four-wheel tractor; it is used for the loam, sand soil, cultivated and dry land, it can finish the furrowing work in double way.

型号 Model	1LF-330	1LF-430	1LF-530	1LF-335	1LF-435	1LF-535		
耕幅 Width of cut (mm)	900	1200	1500	1050	1400	1750		
耕深 Depth of cut (mm)	220-270							
犁体数量 Farrow	6	8	10	6	8	10		
重量 Weight (kg)	580	750	950	620	800	1000		
配套马力 Tractor power (hp)	50	70	80	55	75	90		
挂接方式 Mounted Cat	Ⅱ 类三点悬挂 Cat II							







Email:admin@hbjupai.com **Phone**:+86-13739736969 +86-0311-88161118

栅条犁 /HYDRAULIC REVERSIBLE PLOUGH ▮

栅条犁是拖拉机配套使用的,由双联分配器控制犁的升降和犁的翻转。主架采用特殊材质矩管焊接,犁柱、犁壁、犁铧均采用优质 65Mn 高锰钢,经热处理后 耐磨性、弹性等综合性能好、使用寿命长久。液压翻转犁包括悬挂架、翻转油缸、止回机构、地轮机构、犁架和犁体,通过油缸中活塞杆的伸缩带动犁架上的正反 向犁体作垂直翻转运动,交替更换到工作位置; 地轮是丝杠调节耕深的一轮两用机构。悬挂架与工作主机相连, 犁体通过犁柱连在犁架上, 犁架上安装有地轮机构, 其特征在于所说翻转油缸中缸体与接在犁架上的油缸座相较接,缸体内有一做伸缩运动的活塞杆,犁架上固定有中心轴,在中心轴外的中心轴套后端与活塞杆铰接, 前端穿过并固定在悬挂架横梁上,活塞杆通过与油缸座、犁架连接带动中心轴在中心轴套内做回转运动。

It is designed to work in all types of soil for functions such as soil breaking, soil raising and soil inversion. The plough has high carbon steel bottoms with points for toughest ploughing jobs. It can handle the toughest ploughing job with excellent penetration performance. The under-frame clearance is adequate to cope with trashy conditions.











型号 Model	1LF-340A	1LF-440A	1LF-540A			
型铧数量 Number of furrow (pcs)	6	8 //	10			
犁架 Frame	90x130x8 (square tube)					
单犁体耕幅 Profile Cut Single Piece (mm)	1	400				
最大耕幅 Width of cut (mm)	1200 1600		2000			
最大耕深 Deep of cut (mm)	350-450					
配套动力 Tractor power (hp)	90-100	100-150	120-180			
重量 Weight (kg)	1000	1300	1800			

平地机 /LAND SCRAPER

平地机是一种利用刮刀平整地面的土方机械。刮刀装在机械前后轮轴之间,能升降、倾斜、回转和外伸。动作灵活准确,操纵方便,平整场地有较高的精度,适 用于构筑路基和路面、修筑边坡、开挖边沟,也可搅拌路面混合料、扫除积雪、推送散粒物料以及进行土路和碎石路的养护工作。宽度:4-7 英尺。



This mounted land scraper is a farm implements that uses the scraper which fitted between the front and back rear wheels to unknit land, the scraper can be lifted, sloped, revolved and extended. This land scraper is flexible and accurate, easy to use; applicable for constructing the roadbed and road surface, ditching the side slope, mixing road mixtures, removing snow, transporting grain materials and maintaining the dirt roads and gravel roads, etc. The Width of cut: 4-7inch.

型号 Model	BX-4	BX-5	BX-6	BX-7	
耕幅 Width of scraper (mm)	1200	1500	1800	2100	
重量 Weight (kg)	150	180	210	240	
配套马力 Tractor power (hp)	20	30	40	50	
挂接方式 Mounted cat	三点悬挂 Three-point mounted				

箱刀平地机 /CABINET LAND SCRAPER

箱刀平地机是一种利用刮刀平整地面的农用机械。动作灵活准确,操纵方便,平整场地有较高的精度,适用于构筑路基和路面、修筑边坡、开挖边沟,也可搅拌 路面混合料、扫除积雪、推送散粒物料以及进行土路和碎石路的养护工作。宽度:4-8 英尺。

This land grader is a farm implements that uses the scraper to unknit land, this machine is flexible and accurate, easy to use; applicable for constructing the roadbed and road surface, ditching the side slope, mixing road mixtures, removing snow, transporting grain materials and maintaining the dirt roads and gravel roads, etc. The Width of cut: 4-8inch.

型号 Model	SBX-4	SBX-5	SBX-6	SBX-7	SBX-8
工作幅宽 Width of scraper (mm)	1200	1500	1800	2100	2400
整机重量 Weight (kg)	180	200	230	260	300
配套马力 Tractor power (hp)	20	30	40	50	60
挂接方式 Mounted cat	三点悬挂 Three-point mounted				



中耕机 /CULTIVATOR

该双弹簧中耕机是我公司根据市场需求而研制的新型中耕机,该机采用双弹簧拉紧装置,当中耕机在工作过程中遇到 障碍物时能自动弹起,越过后迅速恢复原来的工作状态,从而起到保护犁尖的作用,该机具有行距调整方便,深度调整易 行的特点,可适用于棉花、玉米、豆类等松土作业。

The 3ZT series of spring cultivator is developed from our company according to the demand of foreign market. This machine adopts double-spring tension device which enables the tines during operation to bounce when meet with obstacles and return to normal working quickly after over them, by which the tines are protected .It has advantages of row spacing to be conveniently adjusted and the depth to be easily controlled, and the machine is suitable to cultivate and loosen soil in the corn, cotton and beans field.

型号 Model	3ZT-1.2	3ZT -1 .4	3ZT -1 .8	3ZT-2.2	3ZT-2.5	3ZT-3.0
工作幅宽 Width of cut (mm)	1200	1400	1800	2200	2500	3000
工作深度 Depth of cut (mm)	100-250					
齿数 No of tines	5	7	9	11	13	15
整机重量 Weight (kg)	260	320	400	490	550	640
配套马力 Tractor power (hp)	25	30-40	40-50	50-70	70-80	80-100
挂接方式 Mounted cat	Ⅰ类三点悬挂 Cat II					







Email:admin@hbjupai.com Phone:+86-13739736969 +86-0311-88161118

深松机 /Subsoiler

35 系列深松机是根据国外顾客要求设计的新型产品。它适用于马铃薯、大豆、棉花等农作物的深耕作业。该机能破除硬质土地、平整土壤、保持地下含水量、 清除残渣等。该机有深度可调整、应用范围广、易于操作等特点。

3S series subsoiler machine is a new designed cultivator according to the requirements of foreign customers. It is suitable for potato, soybean, cotton and other crops deep ploughing. The subsoiler can break hard soil, smooth soil, keep underground water content, clean stubble, etc. It has the advantages of depth, adjustable, wide application range, easy operation, etc.

필号 Model	3S - 1.0	3S-1.4	3S-1.8	35-2.1	3S - 2.6
耕幅 Working width (mm)	1000	1400	1800	2100	2600
耕度 Working depth (mm)			100-250		
齿数 No.of tines	5	7	9	11	13
重量 Weight (kg)	240	280	320	370	450
配套动力 Tractor power (hp)	25	40	50~60	70~80	80~100
挂接方式 Mounted cat	I类三点	悬挂 Cat I	ΠŞ	英三点悬挂 C	at II



起垄机 /DISC RIDGER

3Z 系列圆盘式起垄机主要适用于农田耕后起垄作业。该机由方管焊接整体式刚性机机架,三点悬挂架以及圆盘构成,圆盘犁片采用优质 65 锰弹簧钢,经热处 理加工精制而成。该机具有结构合理、坚固耐用、运输方便、便于调整、使用维护方便等特点。

3Z series of disc ridger is suitable for ridging after the tillage in the farm field it consists of heavy duty tubular box frame, 3 point hitch system and discs. The disc

blades are made after the heat treatment in the material of 65Mn spring steel that has better hardness. The machine is reasonable for construction, conveniently to transport, easy to adjust, and conveniently to use and maintain.



型号 Model	3Z - 80	3Z-120	3Z-140	3Z-180	3Z - 260
工作幅宽 Width of cut (mm)	800	1200	1400	1800	2600
起垄宽度 Ridging width (mm)	200-	~450		300-500	
起垄高度 Ridging height (mm)	150	- 260		150~300	
起垄行数 Ridging of rows	1(2)	1(2)	1	1(2)	1(2)
整机重量 Weight (kg)	120	140	220	200	246
配套马力 Tractor power (kg)	20~30	30-40	50-60	60-70	70-90
挂接方式 Mounted cat	Ⅰ类三点悬挂 Cat I		Ⅱ 类三点悬挂 Cat II		

起垄犁 /RIDGER PLOUGH /

3QL 系列起垄犁主要适用于土豆、蔬菜的耕后起垄。该产品可自由调剂垄间距,起垄高度,起垄

3QL series ridger plough is used for ridging in the field of potato, beans, and vegetables after tillage. It has advantages of convenient adjustment in ridging spacing, ridging height, ridging rows and angle, wide range of matched tractors, good ability of adaption and so on.

型 号 Type	3QL-1	3QL-2	3QL-3	3QL-4	3QL-5	
耕幅 Working width (mm)	800	1600	2500	3200	3900	
起垄宽度 Width of ridging (mm)	700-900					
起垄高度 Height of ridging (mm)	200-250					
整机重量 Weight (kg)	240	280	340	380	450	
挂接形式 Linkage	标准三点悬挂 Standard three point mounted					
配套马力 Matched power (hp)	25	35	40	60	80	



玉米播种机 /CORN SEEDER

该机与拖拉机配套作业,主要用于免耕地单粒精 播或双粒精播玉米(可根据您的需求选择),可条施 晶粒状化肥,一次完成开沟排种器播种精度高,粒数 合格指数达到80%以上。单粒播种效果极为准确, 不仅节省籽种,真正实现了播种行业的一次创新革命。

This kind of precision corn seeder/corn drill must match with the four-wheel types tractors, which used for seeding the single seed or double seeds accurately (your choice). The corn drill also sows the crystalline granule fertilizer while seeding. This can finish furrowing, fertilizing, seeding, covering earth, pressing etc. The effect of Single grain sowing is extremely accurate, that is save seeds; truly achieve a revolutionary innovation in planting



型号 Model	2BGYF-2	2BGYF-3	2BGYF-4	2BGYF-5	2BGYF-6	2BGYF-7
工作深度 Depth of seeding (mm)		-10	50-	100		
工作行数 No of seeding row (mm)	2	3	4	5	6	7
行距 Row spacing (mm)			500-	-620		
株距 P l anting distance (mm)	120-320					
配套马力 Tractor power (hp)	15	20	30	40	50	60
重量 Weight (kg)	140	185	245	310	370	470
挂接方式 Mounted cat		I 类三点悬挂 Cat ■			II 类三点悬挂 Cat II	71

玉米脱粒机 /CORN THRESHER

该系列玉米脱粒机是广泛应用于畜牧业,农场,和家庭使用。玉米脱粒机主要用于玉米剥皮脱粒,该脱粒机以惊人的速度在不损坏玉米棒的情况下将玉米粒从玉 米棒分离。脱粒机可以配套两种不同的马力:柴油机或电动机。您可以根据实际情况进行选择。有配套的轮胎马力支撑架便于运输。

Our corn thresher is widely applied for livestock breeding, farms, and household use. It is used shelling Maize from cobs. The machine separates the kernels from the cobs with an amazing speed without any breakage of the kernels as well as cobs. There are two types of power for them: diesel engine or electric motor. You can choose each type in your need,

This maize threshing machine is quite simple and having high output. It is also very easily transportable because of own wheel and related frame.







型号 Model	5TY-450	5TY-850	5TY-850T
生产效率 Efficiency (kg/h)	1000-200	4000-5000	4000-5000
脱净率 Threshing rate (%)	≥ 97	≥ 97	≥ 97
破碎率 Breakage rate (%)	≤ 2	≤ 2	≤ 2
主轴转速 Rotation speed (r/min)	1000	1000	1000
整机重量 Weight (kg)	80	360	160
配套马力 Power	2.2KW motor	15hp diesel or 7.5KW motor	Tractor PTO power, 540r/min





Email:admin@hbjupai.com Phone:+86-13739736969 +86-0311-88161118

土豆播种机 /POTATO PLANTER

2CM 型马铃薯种植机,采用国外生产马铃薯机械的先进技术,经反复试验,改进而研究成功的一种小型马铃薯种植机,2CM 型马铃薯种植机同小型拖拉机配套 使用,集开沟、施肥、播种和覆土为一体,可一次完成施肥、播种作业。具有结构紧凑、机动性好、布局合理、工作平稳、适应性强、维修简单等特点,可根据不同 地区的农艺种植要求,调整深浅、行距和株距。

The potato planter is designed according to the foreign advanced technology, it matches with four-wheel tractor and combine ditch, manure, sowing, casing soil, complete manure and sowing simultaneously. This machine has the compact structure, better motility, reasonable layout, stable working, well-adapted, simple maintenance and it is easy to be installed. The seeding depth, row spacing could be adjusted to meet different planting request.

挂接方式 Mounted cat	Ⅰ类三点悬挂 Cat I		类三点悬挂 Cat
配套马力 Tractor power (hp)	20 - 30	30 - 40	50-90
整机重量 Weight (kg)	150	230	380
株距 Planting distance (mm)		250 - 3	30
行距 Row spacing (mm)	-	500 - 800	500-1000
起垄行数 Ridging of rows	1	2	2
播种行数 Planting rows (mm)	1	2	4
型号 Model	2CM - 1	2CM - 2	2CM-2A



土豆收获机 /POTATO HARVESTER

4U 系列马铃薯收获机通过后马力或者侧马力传动方式配套于 12-60hp 拖拉机。该土豆收获机用于土豆挖掘,将块茎部分从土壤中分离,从而使马铃薯脱离根 茎到达地面便于拾捡。配有三角搅拌器。该工作原理是在拖拉机 PTO 传动下,通过振动筛震动使土壤和块茎分离,土壤在振动筛间隙掉落,留在振动筛上的马铃薯 则通过振动筛的震动落在后面土地上。

4U series of sweet potato harvester is mounted with the tractor of 12-60hp with back power and side power output shaft. Our tractor potato harvester is intended for potato excavation, tubers partial separation from the soil and tubers laying on field surface for their further picking up. A triangular beater is set on the potato harvester. The working principle of this potato digger is that the digging shovel digs up the soil and crops through the impetus of the tractor. And the digging shovel make crop and soil separate though vibration sieve, the soil first drip down from the clearance of vibration sieve, finally the crop crashed down on to the road from the back.





型号 Model	4UD-1	4U-1	4U - 2			
收获行数 Harvesting rows	1	IP 1 1	2			
工作幅宽 Width of cut (mm)	600 - 800	600	900/1300/1500			
工作深度 Depth of cut (mm)	100 - 250	100 - 250	100 - 250			
PTO 转速 PTO Rotation speed (r/min)		540 - 720				
整机重量 Weight (kg)	140	160	260/335/390			
配套马力 Tractor power (hp)	20 - 30	20 - 30	40/50/70			
挂接方式 Mounted cat	类三点悬挂 Cat	Ⅱ 类三点悬挂 Cat Ⅱ				

自宿割早机 /SICKLE BAR MOWER

9G 型后悬挂割草机用偏置式曲柄连杆机构驱动割刀进行割草作业。及适用于 农、林、牧区小面积草场和山地丘陵草场,用以收割天然和种植牧草。该机具具有 结构简单、操作方便、割刀切割有力、割茬低且整齐、使用可靠等特点。

Model 9G series of sickle bar mower takes advantage of the offset crank link mechanism to drive the cutter blade mow grass, and it is adequate for cutting the natural and planted grasses in ranch, mountain and hilly area. The structure of this machine is compact and the operation is easy and reliable and the residues are lower after cutting.

			-	
型号 Model	9G - 1.4	9G - 1.6	9G - 1.8	9G - 2.1
工作幅宽 Width of cut (mm)	1400	1600	1800	2100
割茬高度 Height of cut (mm)		50	-80	
PTO 转速 PTO speed (r/min)		5-	40	
整机重量 Weight (kg)	120	124	128	135
配套马力 Tractor power (hp)	12-20	15-20	20-30	20-30
挂接方式 Mounted cat		类三点	悬 Cat I	



割搂一体机 /MOWING HAY RAKE

9GBL 系列割搂草机利用偏置式曲柄连杆机构驱动割刀进行割草作业的同时搂草机构将草搂 集在一起。主要适用于农牧区草场,山地、丘陵草场的天然牧草和种植牧草的收割及收集作业。

Model 9GBL series cutting and raking machine take advantage of the offset crank link mechanism to drive the cutter blade mow grass simultaneously and the raking mechanism rake the grass together. And the machine is adequate for cutting the natural and planted grasses in ranch, mountain and hilly area.

型号 Model	9GBL-1.4	9GBL-1.6	9GBL-1.8	9GBL-2.1	
工作幅宽 Width of cut (mm)	1400	1600	1800	2100	
割茬高度 Height of cut (mm)		50	-80	1	
PTO 转速 PTO speed (r/min)	540				
整机重量 Weight (kg)	280	300	320	340	
配套马力 Tractor power (hp)	12-20	15-20	20-30	20-30	
挂接方式 Mounted cat	牵引 Trailed				



旋转割草机 /MOWER



9GX 系列旋转型割草机主要适用于草场、灌木林地的割草、清理以及地表不平整牧场的

Series of 9GX mower is mainly applicable for grassland, shrub land and field with rough surface. It Uses offset brace Mounted cat machine to drive knife. This mower is mainly applicable for farm land, field grassland, mountains, natural grazing and planted grazing. With reasonable structure; simple and reliable to use, etc.

型号 Model	9GX-1.0	9GX-1.5	9GX-1.8	9GX-2.1		
工作幅宽 Width of cut (mm)	1000	1500	1800	2100		
割茬高度 Height of cut (mm)		30	-50			
PTO 转速 PTO speed (r/min)		54	40	<i>(i)</i> .		
整机重量 Weight (kg)	235	335	440	520		
配套马力 Tractor power (hp)	25-40	40-60	70-80	90		
挂接方式 Mounted cat	三点悬挂 Three-point mounted					





Email:admin@hbjupai.com Phone:+86-13739736969 +86-0311-88161118

撒肥机 /FERTILIZER SPREADER

采用美国技术设计。主要适用于农田耕前撒播底肥、耕后播种及草场、牧场的种肥混合撒播作业。配套马力25~60马力,播幅16M-30M。该机结构紧凑、性能优良、 适用范围广、作业效率高、种肥撒播均匀等特点。

This fertilizer spreader is designed according to American technology. Fertilizer spreader is applicable for spreading fertilizer, sowing seeds and mixture of fertilizer and seeds, with 25-60 horsepower, 16M-30M sowing rate, compact structure, high performance, wide application, and high efficiency, uniform broadcast sowing,





型号 Model	CDR-230	CDR-260	CDR-500	CDR-1000		
工作幅宽 Width of spreader (m)		5-	20			
肥箱容积 Capacity of fertilizer box (L)	230	260	480	950 - 1050		
PTO 转速 PTO speed (r/min)	540					
整机重量 Weight (kg)	65	80	160	290		
配套马力 Tractor power (hp)	18 - 30	30 - 40	50	90		
挂接方式 Mounted cat	I 类三点悬挂 Cat ■					

喷雾机 /BOOM SPRAYER

3W 系列喷雾机主要用于大豆, 玉米, 棉花, 小麦, 水稻等旱田水田的施药, 同时 也适用于草坪,果树,茶树,蔬菜,路旁树等药物喷洒工作。产品容量从200L-1000L, 喷幅 6m-12m, 配套 12-120hp 拖拉机。

3W series of sprayer is suitable for spraying the medicament for the planter of bean, be 200L-1200L, the spraying width could be 6m-12m with 12-120hp tractor.

型号 Model	3W-200	3W-300	3W-400	3W-500	3W-700	3W-900	3W-1000
工作幅宽 Width of spraying (m)		6	48		10	/12	-
药箱容积 Case volume (L)	200	300	400	500	700	900	1000
PTO 转速 PTO speed (r/min)			-	540		28:	
整机重量 Weight (kg)	80	90	130	240/270	310/340	350/380	380/400
配套马力 Tractor power (hp)	15	20-30	30-45	50-70	60-80	70-90	70-100
挂接方式 Mounted cat	S		三点悬挂 T	hree-poir	nt mounte	ed	



农用拖车 /FARM TRAILER

该系列农用拖车主要配套于 30-50hp 四轮拖拉机,适用于山地适用于平原、山区、沼泽、丘陵、农村以及公路运输各类散装货物,该类车型结构牢固、造型美观、 安全可靠、经久耐用。可分为自卸型和不自卸型。

The single axle farm trailer is used for 30-50hp 4-wheels tractor, applicable for transporting various bulk cargoes in plains, mountains, wetlands, knap, rural area and highway, with the feature of solid structure; beautiful, safe, reliable, durable. It is included in two types: dumping trailer and not dumping trailer.



型号 Mode l	车厢尺寸 Box size(mm) LxWxH	重量 Weight (kg)	轮胎/数量 Tyre/Q'ty	自卸 Dumping	配套马力 Power(hp)
7CX-1(E)	2000*1000*330	305	ST175/80D13	Back dumping	1218
7CX-1.5(E)	2000*1000*360	332	ST175/80D13	Back dumping	1218
7CX-2(E)	2500*1500*460	650	10.0/75 12PR	Back dumping	18-24
7CX-2(E)	2500*1500*460	620	7.50-16/2	Back dumping	18-24
7CX-2.5(E)	2500*1660*460	730	7.50-16/2	3 side dumping	24-30
7CX-3(E)	3200*1800*460	720	7.50-16/2	No dumping	24-30
7CX-3(E)	3100*1600*460	990	10.0/75-15.3 14PR/2	3 side dumping	24-30
7CX-3(E)	3100*1600*460	1260	10.0/75-15.3 6PR/4	3 side dumping	24-30
7CX-3(E)	3400*1700*460	1150	10.0/75-15.3 16PR/2	3 side dumping	24-30
7CX-3(E)	3400*1700*460	1000	10.0/75-15.3 16PR/2	Side dumping	24-30
7CX-3(E)	3400*1700*(460+460)	1160	10.0/75-15.3 16PR/2	Back dumping	24-30
7CX-4(E)	3400*2000*(460+460)	1325	11.5/80 - 15.3 16PR/2	3 side dumping	24-30
7CX-5(E)	3700*1900*(460+460)	1350	400/60 - 15.5 14PR/2	Back dumping	40-50
7CX-5(E)	3700*1900*(460+460)	1420	400/60 - 15.5 14PR/2	3 side dumping	40-50
7CX-5(E)	4100*2100*550	1950	11.5/80-15.3 10PR/4	3 side dumping	50-60
7CX-5(E)	4100*2100*(550+550)	2165	11.5/80-15.3 10PR/4	3 side dumping	50-60
7CX-6(E)	5000*2200*550	1900	10.0/75-15.3-16PR/4	Side dumping	50-60
7C-7(E)	4100*2100*(460+460)	1700	10.0/75 - 15.3 16PR/4	No dumping	50-60
7CX-7(E)	4100*2100*(460+460)	2100	10.0/75-15.3 16PR/4	3 side dumping	50-60
7CX-8(E)	4100*2100*(550+550)	2315	11.5/80-15.3 16PR/4	3 side dumping	60-80
7CX-8(E)	4410*2010*1000	2000	11.5/80-15.3 16PR/4	3 side dumping	60-80





犁(耙)片 /PLOUGH (HARROW) DISC

犁耙片的主要直径是 280-960mm , 材料厚度是 3-12mm , 材质为 65Mn 弹簧钢板, 洛氏硬度 (HRC) 38-44。

65Mn spring steel disc blade hardness: 38 - 44 HRC. In order to keep the toughness and wear ability of disc blade.



平盘犁片





凹形犁片 Concave Disc Blade



Wave Disc Blade

Dia	Dia Thickness		Packing
P F	2	1.04	
	2.5	1.28	I
12"	3	1.59	100
	4	1.90	I
8	5	2.40	T and a second
13"	2,5	1.55	100
	3	2.03	
	3,5	2.36	I
14"	4	2.71	100
	4,5	3.05	I
9	5	3.36	
15"	4	3.48	100
19	3	2.86	
	3,5	3.32	П.
16"	4	3.82	100
av	4,5	4.30	I
1 135	5	4.74	
1	3,5	4.14	
11/1	4	4.77	
18"	4,5	5.39	100
	5	5.93	I
	6	7.05	
	3,5	5.39	
	4	6.18	
20"	4,5	6.96	100
	5	7.65	Ι
	6	9.08	100
	4	7.65	
22"	4,5	8.62	100
22	5	9.49	100
is a	6	11.28	
	4,5	10.32	1
	5	11.38	1
24"	6	13.54	50
	7	15.80	- 1
	8	18.00	
	5	13.83	1.94
26"	6	16.63	50
	7	19.39	12
	8	22.13	
4	6	19.53	1
28"	7	22.790	50
	8	26.01	
	6	22.15	+
30"	8	29.53	25
	10	36.33	
32"	8	34.22	25
	10	42.15	
34"	12	63.40	25
36"	12	37.61	25

松土铲 /Cultivator Sweeps

乐源专注于松土铲的生产,公司拥有整套的热处理生产线,目前生产的松土铲品种达 100 多种。采用 65Mn 弹簧钢和 60Si2Mn 材质,经过锻压和热处理。保 证了良好的耐磨性和较低的维护成本。

The cultivator is used in multiple functions: pulling weeds, clod crushing, loosening the land's surface layer, forming a thin layer over the sow bed, preparing the land for irrigation and adding fertilizers. The cultivator is used both before planting (to prepare the land) and afterwards in row cultivations, with the right tines.









Model	Thickness	A	В	D	С	N.W
LEYUANS85-0667	6	178	231	103	44	1.23KG
LEYUANS85-0669	6	229	231	103	44	1.47KG
LEYUANS85 - 0406	6	228	203	90		1.3KG
LEYUAN-LK-4X-7	6	177	201	90		1.0KG
LEYUAN92411	6	279	260	90	44	1.26KG
LEYUAN S85 - 0522	6	54	247			0.75KG
LEYUAN S85 - 0404	6	114	201	90	-	0.91KG
LEYUAN CC061	8	44.4	262	38	50	0.66KG
LEYUAN CC03	8	44.4	262	38	50	0.61KG
LEYUAN TC125L	3	76	546		57	3.38KG
LEYUAN P57 - 0260	6	50	499	101	60	3.9KG
LEYUAN 45522		50	420		56.8	2.42KG





















Email:admin@hbjupai.com Phone:+86-13739736969 +86-0311-88161118































































Email:admin@hbjupai.com Phone:+86-13739736969 +86-0311-88161118



配套设施 Supporting facilities

配套农机具 (Tractor implement)

2	名称 Name	割幅 Cutting width/mm	制草高度 Cutting height/mm	整机重量 Weight/kg	连接方式 Linkage	配套动力 Matched power/hp
	往复式制草机 9GB series reciprocating mower	1400-2100	60-80	125-180	标准三点 悬挂 Standard three-point mounted	12-30

The second second	名称 Name	Raking width/mm	整机重量 Weight/kg	连接方式 Linkage	配套动力 Matched power/hp
	授草机 9GL series of hay rake	1400-2100	90-120	标准三点悬挂 Standard three-point mounted	12-30

名称 Name	草捆尺寸 Straw bale size/cm	捡拾宽度 Appearance size/cm	Weight/kg	WORK	Matched
打捆机 YHL series gleaning bander	Ф50*70	60-80	390	2-5	22-35

	名称 Name	耕幅 Working width/mm	耕深 Working depth/mm	刀条数 Quantity of blade	整机重量 Weight/kg	配套动力 Matched power/hp
25797	旋耕机 1GQN series of rotary tiller	1000-1600	120-160	18-38	200-260	12-30

	1				
名称 Name	耕鄉 Working width/mm	耕深 Working depth/mm	犁刀数 Quantity of bottom	Weight/kg	配套动力 Matched power/hp
弊式型 1L series of share plough	500-1250	200-250	2-5	65-270	18-60

P	名称 Name	耕幅 Working width/mm	耕深 Working dcpth/mm	聚盘數 Quantity of disc	整机重量 Weight/kg	配套动力 Matched power/hp
September 1	圆盘耙 1BQX series of light-duty mounted disc harrow	1600-3000	100-140	16-28	200-360	12-60

6-0	名称 Name	提升高度 Lift height/mm	载重量 Lift capacity of full height/kg	铲斗容积 Bucket capacity/m³	配套动力 Matched power/hp
	前装载 Front loader	2450-2880	450-800	0.2-0.4	24-60

19	名称 Name	挖穴直径 Hole diameter/mm	挖穴深度 Hole depth/mm	工作效率 Productivity Qty/h	配套动力 Matched power/hp
1	挖穴机 1W series Excavator	300-500	650	≥60	18-30

	名称 Name	播种行距 Row spacing/mm	播种株距 Planting distance/mm	播种行数 Ridging rows	整机重量 Weight/kg	配套动力 Matched power/hp
	土豆播种机 2CM series of potato planter	500-900	140-420	1-4	150-400	18-60

m	名称 Name	荷載总量 Loading weight/kg	拖车尺寸 Box size/mm	轮胎型号 Tyre	配套动力 Matched power/hp
	单轴拖车 7CX series of tipping trailer		2000*1000*450 2200*1200*450 2500*1500*500 2600*1600*550 2800*1600*550	6.50-16 7.50-16 8.25-16	12-40

23/24





Email:admin@hbjupai.com Phone:+86-13739736969 +86-0311-88161118

激光平地机 / Laser Land Leveling Mchine









前铲和后挖/ Before the shovel and digging









旋耕机/Roary cultivator





河北原



Email:admin@hbjupai.com Phone:+86-13739736969 +86-0311-88161118

	改制	支前装载机				
型号/标准斗	TZ03D	TZO4D	TZ06D	TZ06DL	TZ08D	TZ12D
最大举升高度(斗体下端 离地)	2360mm	2650mm	3130mm	3600mm	3840mm	4570mm
配套动力	30-60	40-80	60-120	90-200	1	-
最大卸料高度	1560mm	1850mm	2180mm	2800mm	2810mm	3530mm
标准铲斗长度	1450mm	1450mm	1750mm	1750mm		
标准铲斗容积(盛水)	$0.19m^3$	0. 19m³	0. 23m³	0. 23m³		
标准铲斗容积(固体物料)	0. 33m ³	0. 33m ³	0. 4m ³	0. 4m ³		
加大铲斗长度	1450mm	1450mm	1750mm	1750mm	2000mm	2000mm
加大铲斗(盛水)	0. 25/0. 3 3m ³	0. 25/0. 3 3m ³	0. 3/0. 4m	$0.3/0.4m^3$	0.36/0 .47m ³	0. 36/0. 4 7m ³
加大铲斗容积(固体物料)	0. 43/0. 5 6m³	0. 43/0. 5 6m ³	0.52/0.6 8m ³	$0.52/0.68 \text{m}^3$	0.61/0 .8m³	0.61/0.8 m ³

- 1、最大举升高度是指大臂举升至最大高度料斗收斗至水平时,斗体最下端到地面的高度
- 2、最大卸料高度是指大臂举升至最大高度料斗卸料时,斗体铲板到地面的高度
- 3、本数据取自理论数值,可能因拖拉机及加工误差造成实际数据与本数据偏差,敬请谅解。

	Model 型号	LW-6	LW-7	LW-8	LW-10
	Max. Digging Depth(mm)最大深度	1850	2150	2640	3000
	Max.Digging Radius(mm)最大旋转	2800	3360	3930	4230
	Max. Digging Height (mm) 最大高度	2500	3400	3510	3650
	Loading Height(mm)装载高度	1400	1760	2000	2540
	Connect Height(mm)连接高度	410	460	430	500
	Connect Width(mm)连接宽度	399	530	530	560
	Valve Standard Pressure压力	16Mpa.	16Mpa.	16Mpa.	16Mpa.
	Load Capacity (m³) 挖掘斗容量	0.036	0.045	0.054	0.06
	Structural Weight(kg)重量	620	650	680	720
	Shipping Dimensions(mm)	1700*1000*1100	1900*1000*1100	2100*1100*1100	2300*1100*1100
	Bucket Width(mm) 斗宽度	300	400	500	500
a 右限	Power Required(hp)配套动力	30-55	30-75	50-120	80-120
	Max. Digging Length(mm)最大挖深	1410	1450	1610	1720
	Packing Method 包装方式	Lron Crate 铁框架	Lron Crate 铁框架	Lron Crate 铁框架	Lron Crate 铁框架

